



Triple Brilliant Development Limited, a subsidiy of LH Group, has been Awarded ISO 22000 Certificate



Accredited Certification International Limited (ACI) has recently awarded ISO 22000: 2005 Food Safety Management System certificate to Triple Brilliant Development Limited with the scope of "Processing and packing of frozen meat". Triple Brilliant Development Limited is under LH Group, a leading restaurant group with over 40 years history in Hong Kong. Successfully going through the ISO 22000 certification demonstrated that Triple Brilliant Development Limited has attached great importance to food safety and has made great effort to ensure food safety.

ISO 22000 Food Safety Management is established as an international standard to help organizations identify and control food safety hazards. The ISO 22000 certification covers all the processes in the food chain that impact the safety of the end product. Implement ISO 22000 standard can help the organization build up comprehensive food safety management system and procedures in providing safe food. Obtaining the certificate can also enhance clients' confidence to the company.



Management representatives from Triple Brilliant Development Limited expressed their appreciation to ACI for the professional certification services of experienced auditors. As a professional third party certification body and training organization, ACI is committed to provide top level certification service and training courses.



LH GROUP

叙福樓集團

Tel: 3977 8988 Fax: 2806 1940

Website: www.aci-limited.com

Accredited Certification International



叙福楼集团旗下三旺发展有限公司获颁 ISO 22000 证书



国际认可认证有限公司(ACI)近日为三旺发展有限公司颁发了 ISO 22000:2005 食品安全管理体系证书，该次认证的范围是“冻肉加工及包装”。三旺发展有限公司属于拥有超过 40 年历史，本港领先的饮食集团叙福楼集团旗下的子公司。通过 ISO 22000 认证将能显示三旺发展有限公司对于食品安全的高度重视，以及他们付出很大努力来保证食品的安全。

ISO 22000 食品安全管理是由国际标准组织(ISO)建立的国际标准，帮助组织识别和控制食品安全危害。ISO 22000 认证涵盖了对最终产品的安全会造成影响的食品链中的所有流程。实施 ISO 10002 标准可以帮助组织建立全面的食品安全管理体系和流程，以提供安全的食品。取得认证亦可以增强客户对公司的信心。



来自三旺发展有限公司的管理层代表对 ACI 表达了他们对经验丰富的审核员的专业认证服务感到满意。作为一家专业的第三方认证培训机构，ACI 致力于提供最好的认证服务和培训课程。



LHGROUP

叙福楼集团

Tel: 3977 8988 Fax: 2806 1940

Website: www.aci-limited.com

Accredited Certification International